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Geachte heer De Lange, 

 

Allereerst dank voor de uitnodiging om speerpunten aan te leveren voor de formerende partijen. De 

fractie van de VVD heeft zich daar deze week over gebogen en via deze brief willen we onze vijf 

punten aan u presenteren. Het was nog niet zo makkelijk om ons tot slechts vijf punten te beperken, 

want er stonden immers nog veel meer goede punten in ons verkiezingsprogramma. 

 

In het kader van de transparantie en terugkoppeling naar onze kiezers zullen we deze brief ook 

publiceren op onze website. Wij gaan er van uit dat u hier geen bezwaar tegen heeft. 

 

1. Flexibele(re) openingstijden 

De VVD is er voor om de Hattemse detailhandel meer vrijheid te geven in openingstijden. 

Ondernemers zijn prima in staat om zelf te bepalen wanneer ze open willen zijn en wanneer niet, 

uiteraard binnen de wettelijke kaders. Hier zouden we dan ook meer ruimte voor willen creëren, 

maar wel in goed overleg met alle partijen in de raad. 

 

2. Geen verhoging woonlasten en toeristenbelasting 

Aangezien de WOZ-waarde van de woningen en bedrijfspanden stijgt, kan het OZB-tarief naar 

beneden, zonder dat dit de gemeente inkomsten kost. Bovendien komen er de komende jaren flink 

wat huizen bij in Hattem. De toeristenbelasting is vorig jaar al flink gestegen. 

 

3. Blik op Zwolle 

Gemeente Hattem werkt meer en meer samen met de gemeenten op de Noord-Veluwe. Volgens de 

VVD is dit geen goede ontwikkeling. De blik van de inwoner is grotendeels op Zwolle gericht. Zowel 

voor werk, zorg, cultuur als onderwijs. Ondernemers werken graag samen met Kennispoort Zwolle en 

in de Economische Regio Zwolle. Hoogste tijd dus om de bestuurlijke en ambtelijke blik ook op Zwolle 

te gaan richten. 

 

4. Invalswegen 

Hattem heeft een veilige, consequente en dus begrijpelijke verkeerssituatie nodig. Alle invalswegen 

moete dezelfde maximumsnelheid hebben en gevaarlijke rotondes en oversteekplaatsen moeten 

snel worden aangepakt. Vrachtverkeer moet langs logische en veilige routes worden geleid. 

 

5. Milieustraat 

Op dit moment is er slechts zeer beperkt mogelijkheid om binnen de gemeente grof (tuin) afval weg 

te brengen. Een eigen circulaire milieustraat, wellicht in samenwerking met de gemeente Oldebroek 



of Heerde, zou een aanwinst zijn. 

 

We zijn gaarne bereid om bovenstaande punten te bespreken in een verdiepend gesprek. We kijken 

uit naar de uitnodiging en hopen op een goede samenwerking de komende vier jaar. 

 

Met liberale groet, 

Erik Kleinpenning 

Fractievoorzitter VVD Hattem 


